



Philatelic Exhibition
**ALPE-ADRIA
PHILA 2011**
Opatija, 14.-17. 4.2011.





Dobrodošli

Dragi prijatelji filatelije,

Posebno mi je zadovoljstvo što vam možemo predstaviti Opatiju, mediteranski grad srednjoeuropskog šarma koji su kao svoje odredište odabrali mnogi poslovni ljudi, znanstvenici i turisti.

Povoljan geoprometni položaj i ugodna klima najvažniji su razlozi začetka i naglog razvoja turizma krajem 19. stoljeća. Opatija je elegantna turistička destinacija i središte rivijere s najdužom tradicijom u turizmu Hrvatske. Ponos grada - prostrani i njegovani parkovi, osvijetljeno obalno šetalište dugačko čak 12 kilometara, brojna kupališta i fontane, okvir su za vile i hotele u koje se može smjestiti do 6.000 gostiju.

Naša je Opatija zahvaljujući ljubavi građana koji u njoj žive i stvaraju svakim danom sve ljepša i sjajnija. Danas Opatija ponosno nosi titule "Grad prijatelj djece" i "Zdravi grad" koje svjedoče o kvaliteti života u njoj.

U nadi da ćete biti zadovoljni kvalitetom i trudom uložanim u svakodnevno unapređenje našeg grada, želim vam srdačnu dobrodošlicu. I ne zaboravite odvojiti malo vremena za opuštanje te potpuno uživanje u blagodati naše klime i ljekovitog aerosola kojim naš zrak obiluje.

S poštovanjem,

Ivo Dujmić, gradonačelnik Grada Opatije

Ivan Librić, predsjednik HFS



Alpe-Adria
Phila 2011

Opatija – biser Jadrana, pozornica je ovogodišnjeg najvećeg hrvatskog i jednog od najvećih u Europi filatelističkog događaja europske regionalne filatelističke izložbe „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“, koja će se održati od 14. do 17. travnja u Kristalnoj dvorani Hotela Kvarner u Opatiji te u Umjetničkom paviljonu „Šporer“. Izložba „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“ održava se pod visokim pokroviteljstvom Predsjednika Republike Hrvatske prof.dr.sc. Ive Josipovića. Zajednički je organiziraju Hrvatski filatelistički savez, Grad Opatija i Hrvatska pošta d.d. kao opću međunarodnu filatelističku izložbu 1. ranga, a službeno ju je podržao Europski savez filatelističkih asocijacija - FEPA na Kongresu održanom 11.4.2010. u Antwerpenu.

Filatelistička izložba „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“ je šesnaesta po redu izložba Radne zajednice Alpe-Adria Filatelija, koja se organizira radi promicanja filatelije i prijateljskih odnosa i filatelističke suradnje zemalja RZ Alpe-Adria Filatelija. Već su prijave daleko nadmašile sva očekivanja pa taj podatak dovoljno govori o kvaliteti filatelističkog materijala. Tako će izlagači iz Austrije, Italije, Njemačke, Mađarske, Slovenije, Švicarske i Hrvatske pokazati više od 100 ponajboljih izložaka u svim filatelističkim natjecateljskim razredima.

Osim same filatelističke izložbe pripremljen je bogat i raznovrstan program. Po prvi puta u Hrvatskoj biti će održana dva stručno filatelistička seminara pod pokroviteljstvom Svjetskog filatelističkog saveza FIP: za tematsku filateliju te za maksimaliju, kojih autori su respektabilni predavači. Osim toga održati će se i međunarodni susret filatelista te 1. Filatelistička aukcija Alpe-Adria. Za mlade i početnike organizira se filatelistička radionica. A Hrvatska pošta izdaje prvo izdanje Alpe-Jadran, koje će biti dostupno na posebnoj pošti na izložbi gdje će druge poštanske uprave imati svoje štandove. Po prvi puta u Hrvatskoj, ali i ovom dijelu Europe, za vrijeme izložbe „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“ održati će se i Kongres FEPA - Europskog saveza filatelističkih asocijacija.



Welcome

Dear friends of philately,

It is a great pleasure to present Opatija to you, a Mediterranean town with Central European charm, which numerous business people, scientists and tourists have chosen as their favourite destination.

Opatija's favourable geographic position with regard to road and rail links, as well as the area's pleasant climate, were the main reasons for the rapid development of tourism here at the end of the 19th century. Today Opatija is an elegant holiday resort and the heart of a riviera that boasts the longest tradition of welcoming visitors in Croatia. The town is renowned for its fine, well-tended parks and gardens, the 12 km-long *Lungomare* coastal promenade, numerous bathing spots and splendid fountains, which together create a perfect setting for the many villas and hotels that can accommodate up to 6,000 visitors.

Thanks to the care and attention of the people who live and work here, Opatija is becoming more and more beautiful every day. It is no accident that it holds the titles of "Child-friendly city" and "Healthy town", which speak for the quality of life here.

I extend a warm welcome to you, feeling quite confident that the quality of services provided will meet your expectations and that you will recognise the efforts made to constantly improve our facilities. One last thing: please do not forget to set aside some time for relaxation and to benefit fully from the balmy climate here and fresh air filled with sea-salt aerosols.

Yours faithfully

Ivo Dujmić, mayor of Opatija
Ivan Librić, President of CPF



Alpe-Adria
Phila 2011

Opatija – jewel of the Adriatic – is the venue of this year's main Croatian philately event, and one of the biggest in Europe – the Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija European regional philatelic exhibition, which takes place from the 14th to the 17th of April in the Hotel Kvarner's Crystal Hall and in the *Juraj Šporer* Arts Pavilion. The Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija exhibition will be held under the auspices of Croatia's President, Prof. Dr. Sc. Ivo Josipović. The event is jointly organised by the Croatian Philatelic Federation, the Town of Opatija, and Croatian Post as a general international philatelic 1st class exhibition, officially supported by the Federation of European Philatelic Associations (FEPA) at the congress that took place on the 11th of April 2010 in Antwerp.

Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija is the sixteenth exhibition of the Alpe-Adria Philately working group, whose objective is to promote philately, friendship and cooperation among its member countries. The fact that applications for the exhibition have exceeded all expectations speaks highly for the quality of the philatelic material that will be on display. Exhibitors from Austria, Italy, Germany, Hungary, Slovenia, Switzerland, and Croatia will be presenting more than 100 selected exhibits in every category of philatelic competition.

The exhibition will include a packed programme of events. For the first time in Croatia two philatelic seminars will be held under the auspices of the International Philatelic Federation (FIP), attended by respected lecturers. The first will be dedicated to thematic philately, and the second to maximaphily. The programme will also include the international meeting of philatelists, the 1st Alpe-Adria philatelic auction, and a workshop aimed at young philatelists and beginners. Croatian Post will publish the first Alpe-Adria edition, which will be available at a special post office during the exhibition, where other postal administrations will also have their stands. For the first time in Croatia and this part of Europe, during the Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija exhibition the congress of the Federation of European Philatelic Associations (FEPA) will also be held.



Willkommen

Liebe Freunde der Philatelie,

es freut mich sehr, Ihnen Opatija vorstellen zu dürfen, eine mediterrane Stadt mit mitteleuropäischem Charme, die viele Geschäftsleute, Wissenschaftler und Touristen als Reiseziel gewählt haben.

Die günstige geographische Lage in Bezug auf die Verkehrsanbindung und das angenehme örtliche Klima waren die wichtigsten Voraussetzungen für die Entstehung und rasche Entwicklung des Fremdenverkehrs gegen Ende des 19. Jahrhunderts. Opatija ist ein eleganter Urlaubsort und das Zentrum der Riviera mit der längsten Tradition im Tourismus Kroatiens. Die Stadt ist für ihre feinen, gepflegten Parkanlagen, die beleuchtete, 12 Kilometer lange Küstenpromenade Lungomare, zahlreiche Badestellen und prächtigen Fontänen berühmt, die einen perfekten Rahmen für die Villen und Hotels darstellen, die Unterkünfte für bis zu 6.000 Gäste bieten.

Danke der Liebe und Bemühungen der Menschen, die hier wohnen und arbeiten, wird die Stadt jeden Tag schöner und prächtiger. Heute trägt Opatija mit Stolz die Titel „Kinderfreundliche Stadt“ und „Gesunde Stadt“, die die Lebensqualität in dieser Stadt bezeugen.

In der Hoffnung, dass Sie mit der Qualität der Leistungen zufrieden sind und die fortwährenden Bemühungen anerkennen, die zur Verbesserung unserer Stadt dienen, heiße ich Sie herzlich willkommen. Vergessen Sie auch nicht, sich etwas Zeit für Entspannung zu nehmen, um von unserem wohltuendem Klima und der heilenden, mit Aerosol angereicherten Meeresluft zu profitieren.

Mit freundlichen Grüßen,
Ivo Dujmić, Bürgermeister von Opatija
Ivan Librić, Präsident KPV



Alpe-Adria
Phila 2011

Opatija – die Perle der Adria, ist der Austragungsort der größten kroatischen und einer der wichtigsten europäischen philatelistischen Veranstaltungen in diesem Jahr – der europäischen regionalen philatelistischen Ausstellung „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“, die vom 14. bis 17. April im Kristallsaal des Hotels Kvarner sowie im Kunstpavillon „Juraj Šporer“ in Opatija abgehalten wird. Die Ausstellung „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“ findet unter der Schirmherrschaft des Präsidenten der Republik Kroatien, Herrn Prof. Dr. Sc. Ivo Josipović, statt. Die Veranstaltung, die gemeinsam vom Bund kroatischer Philatelisten, der Stadt Opatija und der Kroatischen Post AG als allgemeine internationale Briefmarkenausstellung 1. Ranges organisiert wird, wurde offiziell vom Europäischen Bund philatelistischer Verbände FEPA auf dem Kongress am 11.4.2010 in Antwerpen unterstützt.

Die Briefmarkenausstellung „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“ ist die 16. Ausstellung der Arbeitsgemeinschaft Alpen-Adria Philatelie, die zur Förderung der Philatelie und der freundschaftlichen Beziehungen sowie der philatelistischen Zusammenarbeit unter den Mitgliedsstaaten der Arbeitsgemeinschaft Alpen-Adria Philatelie organisiert wird. Die Anmeldungen haben die Erwartungen weit übertroffen, was für die Qualität des auszustellenden philatelistischen Materials spricht. Die Aussteller aus Österreich, Italien, Deutschland, Ungarn, Slowenien, der Schweiz und Kroatien werden mehr als 100 repräsentative Exponate in allen philatelistischen Wettbewerbsklassen zur Schau stellen.

Die Ausstellung wird von einem reichhaltigen, vielfältigen Programm begleitet. Zum ersten mal finden in Kroatien zwei philatelistische Fachseminare unter der Schirmherrschaft des Internationalen Philatelistischen Bundes FIP mit angesehenen Referenten statt: das erste über die thematische Philatelie, und das zweite über Maximaphilie. Außerdem beinhaltet das Programm das Internationale Treffen der Philatelisten, die 1. Philatelistische Auktion Alpen-Adria sowie einen philatelistischen Workshop für Jugendliche und Anfänger. Die Kroatische Post wird die erste Alpen-Adria Ausgabe veröffentlichen, die an einem speziellen Postamt auf der Ausstellung erhältlich sein wird, und bei dem auch andere Postverwaltungen ihre Ständer aufstellen werden. Zum ersten mal in Kroatien und in diesem Teil Europas findet während der Ausstellung „Alpe-AdriaPhila 2011 Opatija“ auch der Kongress des Europäischen Bundes philatelistischer Verbände FEPA statt.

Program Programme



Wednesday, 13/04/2011

- 8.00-15.00 Delivering of exhibits
8.00-21.00 Mounting of exhibits
15.00 Meeting of jurors and commissioners

Thursday, 14/04/2011

OPENING DAY

- 9.00-19.00 Jury Work
Special postmark : Opening Day
10.00 Presentation for the „Alpe-Adria“ stamp issue
10.15 Presentation all other issues „Alpe-Adria Phila 2011 Opatija“
10.30-12.30 Opatija Walking Tour (2 hours)
17.00 **The Opening Ceremony**
17.45 Reception of the Mr. Ivo Dujmić, Mayor of Opatija

Friday, 15/04/2011

FUN WITH STAMPS DAY – YOUTH DAY

- 9.00-19.00 Jury Work
10.00-12.00 Youth Workshop
Special postmark : Youth Day
Special transport of Postal items
Afternoon Excursion

Saturday, 16/04/2011

FEPA & ALPE-ADRIA DAY

- 10.00-14.00 **FEPA Congress**
15.00-16.30 **Alpe-Adria Philately Working Group Meeting**
10.00-12.00 Youth Workshop
Special postmark
FEPA & Alpe-Adria Day
9.00-17.00 International collectors meeting
15.00-18.00 1st Alpe-Adria Auction
20.00 **Palmares**

Sunday, 17/04/2011

OPATIJA DAY

- 9.00-13.00 **FEPA/FIP Thematic Seminar**
Special postmark
Opatija – Pearl of the Adriatic
12.00-13.00 Meeting of jurors with the exhibitors in front of the frames
14.00 Closure of the ALPE-ADRIA PHILA 2011 OPATIJA
14.30-19.00 Return of exhibits

Smještaj Accommodation



★★★★★ Hotel Mozart

www.hotel-mozart.hr

Cijena noćenja s doručkom po
sobi / Room rate BB

jednokrevetna / single	107 €
dvokrevetna / double	145 €



★★★★★ Hotel Milenij

www.milenijhoteli.hr

Cijena noćenja s doručkom po
sobi / Room rate BB

jednokrevetna / single	81.60 €
dvokrevetna / double	121.54 €



★★★★ Milenij Hotel Agava

www.milenijhoteli.hr

Cijena noćenja s doručkom po
sobi / Room rate BB

jednokrevetna / single	64.60 €
dvokrevetna / double	97.74 €



★★★★ Hotel Savoy

www.hotel-savoy.hr

Cijena noćenja s doručkom po
sobi / Room rate BB

jednokrevetna / single	73€
dvokrevetna / double	108€



★★★ Hotel Imperial

www.liburnia.hr

Cijena noćenja s doručkom po
sobi / Room rate BB

jednokrevetna / single	40 €
dvokrevetna / double	54 €



★★★ Hotel Kvarner

www.liburnia.hr

Cijena noćenja s doručkom po
sobi / Room rate BB

jednokrevetna / single	40 €
dvokrevetna / double	54 €

Boravišna pristojba iznosi 7 kn po osobi i danu.
Cijene vrijede za raspoložive kapacitete hotela do 01.04.2011.

Upit za rezervaciju poslati na convention@opatija.hr

City tax 7 HRK (approx € 0,95) per person per day
Rates are valid for available hotel capacities until April 1st, 2011.

Reservation request should be sent to convention@opatija.hr



**HRVATSKI FILATELISTIČKI SAVEZ
Croatian Philatelic Federation**

Habdelićeva 2, 10000 Zagreb - Croatia

Tel. +385 (0)91 1318 776

E-mail: hfs_cphf@yahoo.com

www.hfs-cpf.hr

www.hfs-cpf.hr/alpeadria2011/



**TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA OPATIJA
Opatija Tourism Office**

V. Nazora 3, 51410 Opatija - Croatia

Tel. +385 (0)51 271 310

Fax +385 (0)51 712 290

E-mail: opatijainfo@ri.t-com.hr

www.opatija-tourism.hr

